
PROTOKÓŁ 
z obrad V Sesji Rady Gminy Łabowa 

w dniu 18 marca 2015 r. 

W sesji udział biorą: 

- Radni wg. listy obecności załączonej do protokołu, 

- Sołtysi wg. listy obecności dołączonej do protokołu, 

- Wójt Gminy - Pan Marek Janczak, 
- Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak, 
- Skarbnik Gminy -Pani Mirosława Nykaza, 
- Kierownik OSD - Pani Grażyna Sekuła, 
- Kierownik GPL - Pani Kazimiera Juszyńska, 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady V Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji /2014-2018 I otworzył o godz. 13- tej 
Pan Krzysztof Skraba Przewodniczący Rady Gminy. 

Na ustawową liczbę 15 radnych w posiedzeniu w dniu 18 marca 2015 r. uczestniczyło 14 
radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przyjecie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Skraba Krzysztof przedstawia porządek obrad obejmujący: 

1.0twarcie sesji. 
2.Przyjęcie porządku obrad. 
3 .Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie : 
- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr 

III/17/2014 Rady Gminy Łabowa z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

- zmiany budżetu oraz uchwały budżetowej na 2015 rok, 
- przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Łabowa w roku 2015, 

- przyjęcia gminnego programu wspierania rodziny na lata 2015-2017, 
- określenia zasad sprawienia pogrzebu oraz zasad zwrotu kosztów pogrzebu poniesionych 

przez Gminę Łabowa, 

- mieszkania chronionego oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w mieszkaniu chronionym, 

- funduszu sołeckiego, 
- modernizacji budynku Gminnego Ośrodka Zdrowia w Łabowej, 

- przydziału drewna z lasów gminnych, 
5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i dyskusja. 
8. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący pyta czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do przedstawionego 



porządku obrad. 

Pan Mróz Marcin zgłasza wniosek aby uchwałę w sprawie zmiany budżetu oraz uchwały 
budżetowej na 2015 rok , głosować po uchwale dot. modernizacji budynku Gminnego 
Ośrodka Zdrowia w Łabowej z uwagi na środki jakie zostaną przeznaczone na Ośrodek 
Zdrowia. 

Zgłoszony wniosek Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania za przyjęciem wniosku głosowało 4 radnych, 10 radnych 
wstrzymało się od głosu. 

Następnie Przewodniczący Rady poddaje pod głosowanie przedstawiony powyżej porządek 
obrad, który w wyniku przeprowadzonego głosowania zostaje przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Przed przyjęciem protokołu z IV sesji Rady Gminy z dnia 12 lutego 2015 r. Przewodniczący 
Pan Krzysztof Skraba pyta czy Państwo Radni zgłaszają uwagi do protokołu, który był do 
wglądu w Biurze Rady. 

Uwag nie zgłoszono, więc poddaje protokół pod głosowanie w wyniku, którego zostaje 
przyjęty 14 głosami za. 

Ad.4 Podjecie uchwał w sprawie : 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr 
111/17/2014 Rady Gminy Łabowa z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr V/3 2/2015. 

- zmiany budżetu oraz uchwały budżetowej na 2015 rok, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 12 głosów za, 1 wstrzymujący się od głosu i 1 przeciw 
podjęła uchwałę Nr V/33/2015. 

- przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łabowa w roku 2015, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik OSD Pani Grażyna Sekuła. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr V/34/2015. 
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- przyjęcia gminnego programu wspierania rodziny na lata 2015-2017, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Pan Wójt z uwagi na nieobecność na sesji 
Rady Gminy Pani Kierownik OPS z uwagi na udział w szkoleniu. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr V/35/2015. 

- określenia zasad sprawienia pogrzebu oraz zasad zwrotu kosztów pogrzebu 
poniesionych przez Gminę Łabowa, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Pan Wójt. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr V/36/2015 . 

- mieszkania chronionego oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w mieszkaniu chronionym, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Wójt Gminy. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr V/37/2015. 

- funduszu sołeckiego, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Wójt Gminy. Ze swej strony proponuje o 
nie wyodrębnienie w budżecie Gminy Łabowa na 2016 rok środków stanowiących fundusz 
sołecki. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 13 głosów za, przy 1 przeciw podjęła uchwałę Nr 
V/38/2015. 

- modernizacji budynku Gminnego Ośrodka Zdrowia w Łabowej, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Wójt Gminy informując, że po 
wykonaniu prac przy Ośrodku Zdrowia i rozliczeniu tego zadania zostały nam zwrócone 
środki na inwestycje i jest propozycja aby zostały przeznaczone na modernizacj ę budynku 
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Łabowej. 

Zabierając głos Pan Mróz Marcin pyta jaki jest dokładny plan realizacji tego zadania, bo 
uważa, że remont w chwili obecnej wydaje się bezcelowy, gdyż już Ośrodek Zdrowia mamy, 
pyta czy nie będą to środki wyrzucone, czy będzie to z korzyścią dla mieszkańców. 

Zabierając głos Pan Wójt informuje, że budynek Ośrodka Zdrowia został wybudowany 
czynem społecznym mieszkańców, ponadto obowiązkiem gminy jest mieć taki budynek, 
również pismo z Narodowego Funduszu Zdrowia z informacją zmusiło nas do podjęcia 
działań związanych z uruchomieniem i przeprowadzeniem modernizacji budynku Ośrodka 
Zdrowia tak aby funkcjonował . 

Pan Mróz Marcin pyta jak w tym momencie wygląda urnowa z Panią Mąka Teresą, 
j ednocześnie pyta bo są również głosy mieszkańców czy w tym miejscu nie mogło by 
powstać przedszkole. 
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Pan Wójt wyjaśnia, że w chwili obecnej mowa jest o remoncie a nie usunięciu Pani Mąka. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 12 głosów za, przy 1 przeciw i 1 wstrzymującym się od 
głosu podjęła uchwałę Nr V/39/2015. 

- przydziału drewna z lasów gminnych, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Wójt Gminy. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za podjęła uchwałę Nr V/40/2015. 

5. Informacja Wójta o pracy miedzy sesjami. 

Pan Wójt informuje, że : 

- trwają prace związane z kanalizacją Łabowej i Łabowca, 

- rozpoczynamy prace związane z projektem kanalizacji dla mieszkańców wsi Nowa Wieś 
i Maciejewa, 

- rozpoczął się nowy etap finansowania unijnego, dlatego też staramy się o uzyskanie 
pozwolenia na budowę budynku wielofunkcyjnego w Nowej Wsi, 

- zabiegamy o umorzenie części pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska, 
- czynimy starania o uruchomienie przedszkola w Nowej Wsi, 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Stanisz Marek w imieniu mieszkańców wsi Roztoka Wielka i swoim podziękował za 
postawienie wiaty przystankowej. 

Pan Ormanty Józef prosi o podsypanie poboczy wzdłuż drogi w Czaczowie od Kościoła a 
także o przecięcie wystających gałęzi wzdłuż tej drogi. 

Pan Wójt informuje, że zadanie to zostanie wykonane w ramach prac usuwania skutków 
powodzi. Pan Wójt informuje również o zabezpieczeniu w budżecie kwoty 10 tyś . zł na 
pomoc przy przebudowie skrzyżowania, chcemy zrobić projekt przebudowy tego 
skrzyżowania. 

Pan Szczecina Jan prosi o wystąpienie do Powiatowego Zarządu Dróg o dokończenie prac 
związanych z położeniem dywanika na drodze powiatowej. 

Pan Sołtys Aleksander zgłasza, że lamy oświetlenia ulicznego się nie świecą koło Kościoła. 

Pan Gawęcki Jan podziękował za dobre utrzymanie drogi w Krzyżówce w okresie zimowym, 
ponadto prosi o podsypanie poboczy, które zostały wypłukane przez wodę. 

7. Wolne wnioski i dyskusja. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Skraba Krzysztof zapoznaje z treścią pism jakie zostały 
złożone do Rady Gminy w sprawie chęci sprzedaży działek leśnych przez Panią Krystynę 
Nosal i Pana Piotra Kubań. 
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Po dyskusji radni pozytywnie opiniują złożone podania i są za czynieniem starań o zakup 
tych działek. 

Sołtys wsi Łosie Pani Sarata Agata prosi o przebranie fos wzdłuż drogi powiatowej w Łosiu . 

Pani Mariola Pawlak Dyrektor TUKANA przedstawiła informację w sprawie świadczeń jakie 
wykonują w ramach NFZ. Zwróciła się też z prośbą aby ziemia wyrzucana po kanalizacji była 
na bieżąco porządkowana w obrębie parku przy TUKANIE. 

Sołtys wsi Maciejewa Pani Agnieszka Zarotyńska w sprawie Ośrodka Zdrowia stwierdza, 
żeby nie było z nim tak jak ze szkołą w Kamiannej gdzie nadal brak pomysłu na jego 
wykorzystanie i oby to nie były wyrzucone środki na ten cel. 

Ad.8 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem dziennego porządku obrad V sesji Przewodniczący Rady Gminy 
Pan Krzysztof Skraba podziękował za udział i zamknął o godz. 14.10 obrady sesji Rady 
Gminy. 

Protokołowała: B. Kroczek 
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